
Zápisnica 32/2023 
zo zasadnutia Kolégia dekana Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 09. mája 2023 o 14:00 hod. 
 
 
Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčnou formou. 
 
Prítomní členovia Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave:  
doc. Ing. Svetlana Hrouzková, PhD. (v zast. prof. Ing. Ivana Špánika, DrSc.); prof. Ing. Ján Híveš, PhD.; 
prof. Ing. Albert Breier, DrSc.; prof. Ing. Milan Čertík, PhD. (v zast. prof. Ing. Michala Rosenberga, PhD.); 
prof. Ing. Peter Rapta, DrSc.; prof. Ing. Ľudovít Jelemenský, DrSc.; doc. Ing. Martin Klaučo, PhD. (v zast. 
prof. Ing. Miroslava Fikara, DrSc.); prof. Ing. Viktor Milata, DrSc.; prof. Ing. Ľubomír Valík, PhD.; prof. 
Ing. Ivan Hudec, PhD.; prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Miloslav 
Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; Ing. Michal Kaliňák, PhD.; Mgr. Robin Pělucha, PhD.; Mgr. 
Ladislava Ivančová, PhD.; Ing. Jozef Dzivák; prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Dušan Berkeš, 
PhD.; 
 
Neprítomní: prof. Ing. Milan Polakovič, PhD. 
Pozvaní: Ing. Zuzana Michalíková 
 

PROGRAM: 
1. Pedagogické informácie (Reháková) 

- skúšobné obdobie letného semestra akad. roku 2022/2023 
- ukončenie bakalárskeho štúdia, obhajoby a štátne záverečné skúšky v bakalárskom štúdiu, 

zabezpečenie promócií bakalárov 
- ukončenie inžinierskeho štúdia, obhajoby a štátne záverečné skúšky v inžinierskom štúdiu, 

zabezpečenie promócii inžinierov 
2. Informácia o počte prihlásených na bakalárske študijné programy (Reháková) 
3. Správa dekana za rok 2022 – informácia o postupe jej prípravy (Gatial, Polakovič)) 
4. Informácia o Annual report 2022 (Polakovič) 
5. Výročná správa o hospodárení FCHPT STU za rok 2022 (Gatial, Pastucha, prizvaná Ing. Michalíková) 
6. Informácia o obsadenosti systemizovaných miest na FCHPT (Gatial) 
7. Informácia o stave rekonštrukčných prác na FCHPT v projekte ACCORD (Lakatoš, Gatial) 
8. Rozličné 

 priebežná informácia o postupe novej akreditácie na FCHPT a na STU (Reháková, Polakovič) 
 stav prípravy vnútorných predpisov fakulty (Gatial, Lukeš) 
 stav prípravy rozpisu dotácie na STU (Gatial) 
 aktuálne informácie o zabezpečení akcie Chemický jarmok – CHEMSHOW 2023 (Drtil, Lukeš) 

 
Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave.  
 
Bod 1. Pedagogické informácie 
- skúšobné obdobie letného semestra akad. roku 2022/2023 



- ukončenie bakalárskeho štúdia, obhajoby a štátne záverečné skúšky v bakalárskom štúdiu, 
zabezpečenie promócií bakalárov 

- ukončenie inžinierskeho štúdia, obhajoby a štátne záverečné skúšky v inžinierskom štúdiu, 
zabezpečenie promócii inžinierov 

Prodekanka doc. Reháková informovala o trvaní skúškového obdobia, ktoré bude od 15. 05. 2023 do 
01. 07. 2023 a zároveň prítomných členov kolégia oboznámila s predmetnými organizačnými pokynmi 
súvisiacimi so zapisovaním známok a ďalších súvisiacich termínov viazaných na nadchádzajúce 
skúškové obdobie. Upozornila, že štátne skúšky sa budú konať v súlade so smernicou rektora z roku 
2022 prezenčne, pričom zápisy budú robiť naďalej tajomníci štátnicových komisií do online formulárov. 
Požiadala prítomných, aby študentov, ktorí ašpirujú na cenu dekana boli zaradení pri skúškach hneď 
na začiatok prebiehajúcej štátnej skúšky, aby im mohlo byť v priebehu dňa vyplatené mimoriadne 
štipendium. Zároveň informovala, že metodické usmernenia k štátnym skúškam zostali z minulosti 
nezmenené. Termín promócie na bakalárskom štúdiu je stanovený na 07. 07. 2023 a termín promócie 
na inžinierskom štúdiu je stanovený na 16. 06. 2023. Termín odovzdania doktorandských prác je 
stanovený do 31. 05. 2023. Na záver predstavila pokyny v súvislosti s oceňovaním študentov na 
všetkých stupňoch štúdia. 

Prof. Ing. Ivan Hudec, PhD. sa v tejto súvislosti spýtal, kedy riaditelia dostanú zoznam študentov 
navrhovaných na cenu dekana. Pani prodekanka odporučila si tieto informácie vyžiadať zo študijného 
oddelenia tesne pred realizáciou štátnych skúšok, nakoľko sa zoznam bude priebežne v poslednom 
týždni pred skúškami upravovať. 

Prof. Ing. Ľudovít Jelemenský, DrSc. položil otázku, či môžu byť v komisii aj ľudia, ktorí už nie sú 
v zamestnaneckom pomere. Pani prodekanka uviedla, že áno, avšak majú byť schválení vedeckou 
radou. Prof. Ing. Ľudovít Jelemenský, DrSc. sa ďalej spýtal v súvislosti s oceňovaním najlepšej 
diplomovej práce a možnosťou odovzdania ceny v podobe finančného príspevku z projektu. Pani 
prodekanka uviedla, že ak sa jedná o finančný dar, tento musí byť prevedený na účet oceňovaného 
najneskôr v posledný deň kedy je študentom. V zásade ceny za najlepšie práce sa odovzdávajú na 
príslušných promóciách.  
 
Bod 2. Informácia o počte prihlásených na bakalárske študijné programy 
Prodekanka doc. Reháková informovala o počtoch prihlásených uchádzačov na bakalárske štúdium 
v prvom kole. Prvé kolo bolo uzatvorené 30. 04. 2023. Konštatovala vyšší záujem ako 
v predchádzajúcom roku. Počet prihlášok zo zahraničia je okolo 37%, čo predstavuje približne rovnaký 
záujem ako v minulom roku. Najviac uchádzačov je z Ukrajiny (137) a z Ruska (74). Upozornila, že 
v druhom kole budú počty uchádzačov navýšené o prihlášky zahraničných záujemcov, ktorí 
v súčasnosti absolvujú jazykové kurzy a ešte nemajú jazykové certifikáty. Následne prezentovala 
podrobnejší záujem podľa študijných programov.  

Prof. Ing. Ľudovít Jelemenský, DrSc. sa spýtal na stratégiu prijímania zahraničných študentov na 
štúdium v anglickom jazyku, pretože minulý rok sme neboli pripravení na taký malý počet. Pani 
prodekanka informovala, že na vedení bolo rozhodnuté v druhom kole umožniť prihlasovanie na dva 
študijne programy a ak si niekto podal prihlášku v I. kole na iný študijný program, je mu odporúčané, 
aby sa prehlásil na tieto dva študijné programy (biotechnológia a chemické inžinierstvo) pokiaľ nebude 
zasadať prijímacia komisia.  



Prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. doplnil počty zahraničných uchádzačov z afrických krajín. Pani 
prodekanka upozornila, že medzi týmito uchádzačmi sú reálne študenti, ktorí majú veľký záujem 
študovať a práve takýto študenti následne zo svojho okolia „prilákavajú“ ďalších študentov. 

Prof. Ing. Ľudovít Jelemenský, DrSc. sa spýtal na úspešnosť študentov z Ukrajiny a Ruska. Pani 
prodekanka konštatovala, že úspešnosť postupu týchto študentov do druhého ročníka je relatívne 
nízka. 
 
Bod 3. Správa dekana za rok 2022 – informácia o postupe jej prípravy  
Pán dekan prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. informoval členov kolégia, že nedostal žiadne závažné 
pripomienky od riaditeľov ústavov. Výsledkom bolo, že materiál bol posunutý a následne schválený 
v akademickom senáte. V súčasnosti materiál prebieha ešte jazykovou a gramatickou korekciou. 
Následne bude materiál vytlačený. Vyzval prítomných, aby ak majú ešte nejaké pripomienky, aby ich 
pánovi dekanovi zaslali v priebehu jedného, alebo dvoch dní. 
 
Bod 4. Informácia o Annual report 2022 
Pán dekan prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. konštatoval, že materiál bol rozposlaný všetkým riaditeľom a 
zároveň upozornil, že je zverejnený na webovom sídle fakulty. Prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. informoval, 
že pripomienky boli zapracované, materiál ide do tlače. Vyzval prítomných, aby materiál používali 
predovšetkým na propagačné účely a ako materiál pri zahraničných návštevách. Pán dekan upozornil, 
že každý riaditeľ materiál dostane a v prípade potreby je možná dotlač ďalších kusov. 
 
Bod 5. Výročná správa o hospodárení FCHPT STU za rok 2022 
Pán dekan prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. zhrnul celkové hospodárenie fakulty. Podrobne prešiel 
príjmové a výdavkové položky. Konštatoval, že v minulom roku fakulta na dotačných príjmov dostala 
o 300 000 Eur menej, avšak príjmy z projektov sa výrazne zvýšili, čím upozornil na skutočnosť, že toto 
bude asi cesta, ktorou sa bude fakulta v budúcnosti uberať. Konštatoval, že fakulta mala pomerne 
vysoký zisk a z toho pomerne veľkú zaplatenú daň. Bolo konštatované, že tento stav bol zapríčinený 
hlavne v dôsledku zaslania príjmov z prenájmu zo strany rektorátu na konci roka. V rámci prerokovania 
bodu prezentoval investičné výdavky fakulty najmä na rekonštrukciu vodovodných rozvodov, 
turniketov, ale aj na poslednú splátku rektorátu. Opäť vyzval na prípadné pripomienky a následne 
materiál bude predložený na schválenie do akademického senátu FCHPT. Vedúca ekonomického 
oddelenia a zastupujúci tajomník, spolu s pánom dekanom, následne zodpovedali všetky položené 
otázky ohľadom uvádzaných čísel. 
 
Bod 6. Informácia o obsadenosti systemizovaných miest na FCHPT 
Pán dekan prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. predstavil spracovanú novo navrhovanú systemizáciu miest na 
FCHPT. Predstavil aktuálnu obsadenosť miest na fakulte po jednotlivých rokoch až po súčasnosť. 
V súčasnosti je na fakulte 375 reálne obsadených miest, pričom ich plánovaný počet je 441,5 platne 
schválených v AS FCHPT. Upozornil, že okolo 15 ľudí je v súčasnosti na materskej a rodičovskej 
dovolenke, na neplatenom voľne alebo dlhodobej PN, o ktoré je potrebné zvýšiť uvedený počet 
obsadených miest. Pán dekan informoval, že má zámer materiál predložiť na schválenie do 
akademického senátu FCHPT, čím by fakulta mala 413,5 plánovaných systemizovaných miest, čo je 
reálnejší počet vzhľadom na aktualizovanú obsadenosť systemizovaných miest. Požiadal členov kolégia 
o rozpis miest na pedagogických a vedeckých pracovníkov v rámci svojich ústavov.  
 



Bod 7. Informácia o stave rekonštrukčných prác na FCHPT v projekte ACCORD 
Doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. informoval o odovzdaní 6. NP, 5. NP a priebežnom vypratávaní 4. NP. 
Konštatoval cca dvojtýždňový sklz, zapríčinený predovšetkým opätovnou prerábkou podláh z dôvodu 
popraskania podkladu. Informoval o kompletnom odstavení teplej vody a hlavného prívodu plynu v SB. 
V časti B v súčasnosti na horných poschodiach prebiehajú búracie práce. Informoval o novej nasadenej 
sťahovacej službe, kde je evidentný zvýšený objem sťahovania. Zároveň informoval o položkách, ktoré 
neboli v rozpočte zhotoviteľa uvedené a z toho dôvodu ich fakulta bude realizovať najmä vlastnými 
kapacitami. Prof. Ing. Viktor Milata, DrSc. sa pýtal na laboratórne stoly. Pán prodekan informoval, že 
zástupca spoločnosti príde najneskôr do 25. mája 2023. Taktiež bola podaná informácia, že nový výťah 
je momentálne v skúšobnej prevádzke, prebiehajú revízie a o pár dní bude uvedený do riadneho 
užívania našich zamestnancov. Prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. upozornil, že aj po presťahovaní sa do 
novej zrekonštruovanej časti je nutné počítať s postupným „nabiehaním“ do normálneho užívacieho 
režimu. Na záver pán prodekan informoval o ukončení súťaže na laboratórny nábytok. 

Bod 8. Rozličné 

 priebežná informácia o postupe novej akreditácie na FCHPT a na STU 
o Prodekanka doc. Reháková informovala o požiadavke spracovania profilu absolventa v skrátenej 

podobe do 05. 05. 2023 z dôvodu nutnosti vloženia tohto textu do dodatku k diplomu 
absolventov. Na pripomienku prof. Ing. Petra Raptu, DrSc. ohľadom zváženia jazykovej korektúry 
anglickej verzie týchto profilov uviedla, že náš integrátor skontroluje prípadné jazykové 
nedostatky, avšak odbornú stránku sú zodpovední odborní garanti. 

o Ďalej sa vyjadrila k personálnym zmenám učiteľov profilových predmetov a garantov 
predmetov. Riaditelia sú zodpovední za všetky predmety, ktoré sa vyučujú na ich pracoviskách. 
Z tohto titulu bola uložená úloha do 19. mája 2023, že ak niekto z garantov odchádza do 
dôchodku, alebo ukončuje pracovný pomer je nutné adresovať na pána dekana žiadosť 
s návrhom učiteľa, ktorý bude novým garantom predmetu. Tieto zmeny sa dávajú na vedomie 
vždy vedeckej rade. Garanti študijných programov musia prejsť Radou pre vnútorný systém 
kvality. Tu je potrebné žiadosť adresovať na predsedu rady.  

o Informovala, že od 01. marca 2023 bola za zástupkyňu našej fakulty smerom ku komunikácií 
s radou VSK menovaná doc. Ing. Lucia Bírošová, PhD. a zároveň bola ustanovená do funkcie 
asistenta dekana. 

o Zároveň informovala, že od 01. 03. 2023 náš integrátor systému AIS pán Hraško prestúpil 
z rektorátu na plný pracovný úväzok na našu fakultu a bol zaradený na pedagogický útvar. V tejto 
súvislosti uviedla, že je odteraz možné sa obracať na jeho služby každý deň v čase pracovnej 
doby. 

 stav prípravy vnútorných predpisov fakulty 
o Prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. predstavil aktuálny stav procesu prípravy vnútorných predpisov 

fakulty. Ohľadom prípravy nového štatútu fakulty zdôraznil, že návrh štatútu bol všetkým 
rozoslaný na pripomienkovanie a po pripomienkovanom konaní bol materiál predložený na 
akademický senát FCHPT, kde na jeho poslednom zasadnutí prebehlo prvé čítanie materiálu. 
Všetky pripomienky z prvého čítania boli zapracované a materiál bude opätovne predložený na 
schválenia v akademickom senáte. Zároveň informoval, že bol spracovaný návrh organizačného 
poriadku, ktorý bol za účasti pána dekana, zastupujúceho tajomníka a pána prodekana prof. Ing. 
Miloslava Drtila, PhD. v piatok 4. mája 2023 upravený do finálnej podoby. Informoval, že 
materiál po dohode s predsedom senátu bude zaslaný na jeho prerokovanie.  



o Následne informoval organizačnom poriadku ústavov, ktorý odoslal na prerokovanie do senátu. 
V novom organizačnom poriadku pán dekan požaduje, aby sa zreteľnejšie špecifikovala funkcia 
rady ústavu, nakoľko je táto rada podľa neho poradným orgánom riaditeľa ústavu. Zároveň 
materiál bude obsahovať špecifikáciu personálneho obsadenia nie len pre definíciu profesorov, 
ale aj zamestnancov na funkčnom mieste profesora. S navrhovanými zmenami členovia kolégia 
súhlasili. 

o Zvyšné tri materiály „spôsob voľby fakultného senátu“, „rokovacieho poriadku senátu“ a 
„spôsob voľby a odvolania dekana“ sú kompletne v réžii senátu. 

 stav prípravy rozpisu dotácie na STU 
o Prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. informoval, že dotácia bola prerozdelená. Boli dohodnuté 

podmienky rozpisu dotácie, avšak s výhradami dekanov, ktoré dekani požadujú ešte ujasniť. 
Dekani nesúhlasili, aby rozpis počítal s 13,5% podielom dotácie pre rektorát. Dekani požadovali, 
aby bol tento podiel bol v objeme max. 11% ako určuje metodika rozpisu dotácie na STU. 
Následne podrobnejšie vysvetlil členom kolégia dohodnuté mechanizmy úhrad jednotlivých 
výdavkov, na ktorých sa podieľajú všetky fakulty. Následne predstavil prítomným východiskové 
parametre rozpočtu FCHPT pre rok 2023. 

 aktuálne informácie o zabezpečení akcie Chemický jarmok – CHEMSHOW 2023 
o Predseda senátu prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. a pán prodekan prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. 

podali informáciu o aktuálnom stave prípravy CHEMSHOW 2023. Do 01. júna 2023 bude 
vyriešené personálne zabezpečenie a zaregistrovanie pomocníkov. Termín konania akcie bol 
stanovený na 27. júna 2023. Pán dekan informoval, že do budúceho vedenia dekana bude 
predložený podrobný materiál v súvislosti s pripravovanou akciou. 

 
Dekan prof. Gatial ukončil zasadnutie o 17:30 hod. 
Bratislava, 09. mája 2023 
 
Zapísal: 
Ing. Branislav Pastucha, PhD., v. r. 
Zastupujúci tajomník FCHPT STU v Bratislave 
 
Overila: 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 
prodekanka pre vzdelávanie 
 
Za správnosť: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 
dekan FCHPT STU v Bratislave 
 


